
Van: Vereniging VandenEndeveld  
Verzonden: maandag 27 maart 2023 21:19 
Onderwerp: Feedback inloopavond Van den Endeveld 
 
Aan: T. Hendriksen projectontwikkeling 
Cc.: Gemeenteraad Hillegom  
   
Geachte heer Hendriksen, beste Thomas.  
   
Bijgaand ontvangt u onze feedback op uw informatieverstrekking n.a.v. de inloopavond d.d. 14-02-'23.  
Met deze feedback voeren wij geen plan-inhoudelijk discussie maar geven wij onze bedenkingen aan 
bij enkele merkwaardigheden en onduidelijkheden binnen uw plan. Uiteraard zijn wij zeer benieuwd 
naar uw reactie.   
     
Met vriendelijke groet, 
Vereniging Behoud Van den Endeveld  
   
Ron Molhuysen, vz. 
Wout van Haaster, secr.   
Jaap Mohle, pm.   
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Aan:	Dhr.	T.	Hendriksen		
Cc.	:	College	B&W		
Ons	kenmerk:	VvdEV-230327	
		
			
Onderwerp:	reactie	Inloopavond	14-02-’23		
		
			
Hillegom,	27	maart	2023		
			
			
Geachte	heer	Hendriksen,	beste	Thomas,	
			
Hartelijk	dank	voor	het	toezenden	van	de	digitale	versie	van	de	presentatieborden	die	zijn	getoond	op	de	
door	u	georganiseerde	inloopavond	op	14	februari	jl.	betreffende	uw	bouwplannen	voor	4	GOM-villa’s	op	
het	Van	den	Endeveld	(kadastrale	aanduiding	Hillegom	D	2772).	
		
Tijdens	 deze	 bijeenkomst	 hebben	 wij	 u	 toegezegd	 te	 reageren	 op	 de	 getoonde	 borden	 en	 plannen.	
Vooropgesteld	dat	dit	natuurlijk	een	reactie	op	een	merkwaardige	situatie	betreft.		
Vandaar	dat	wij	met	deze	brief	dan	ook	geen	plan-inhoudelijke	discussie	voeren,	maar	onze	feedback	
geven	aangaande	enkele	merkwaardigheden,	onjuistheden	en	onduidelijkheden	binnen	uw	plan.		
Daarbij	 blijft	 ons	 uitgangspunt	 dat	 bebouwing	 om	 legio	 culturele,	 economische	 en	maatschappelijke	
redenen	zeer	ongewenst	is.	Zoals	meermaals	met	u	en	de	verantwoordelijk	wethouder	gedeeld,	zullen	
wij	dit	standpunt	met	de	ons	ter	beschikking	staande	middelen	blijven	verdedigen.			
			
			
Het	stedenbouwkundig	plan:	onrealistisch		
	
Alle	 getoonde	 informatie	 in	 de	 panelen	 en	 de	 PDF	 is	 behoorlijk	 verhullend	 voor	wat	 er	werkelijk	 te	
gebeuren	staat.	
	
Op	het	stedenbouwkundig	plan	probeert	u	aan	te	geven	dat	er	sprake	is	van	een	ruimtelijke	opzet	met	
veel	 doorkijkmogelijkheden.	 In	 dat	 kader	 wordt	 per	 kavel	 alleen	 een	 hoofdgebouw	 getoond.	
Hoofdgebouwen	die	op	zich	al	fors	zijn	en	weinig	ruimtelijke	doorkijk	overlaten.	De	term	‘bescheiden	is	
hier	nauwelijks	van	toepassing.		
	
In	de	praktijk	is	dit	natuurlijk	niet	naar	waarheid.	In	de	tekeningen	met	betrekking	tot	de	voorgenomen	
villa’s	 ontbreken	 schuren,	 garages	 en	 tuinhuizen.	 Op	 het	 aangegeven	 vlak	 kan	 nog	 van	 alles	worden	
gebouwd	naar	 goeddunken	 van	 de	 nieuwe	 eigenaar,	met	 uitzondering	 van	 de	 bebouwingsvrije	 zone.	
Intekenen	daarvan	zou	het	plan	op	haar	merites	duidelijker	maken	en	aantonen	dat	de	voorgespiegelde	
ruimtelijke	opzet	in	de	praktijk	volledig	anders	zal	uitwerken.	
	
Voorts	ontbreken	alledaagse	zaken	als	schuttingen	en	door	de	nieuwe	bewoners	aan	te	planten	heggen,	
bomen	en	dergelijk.	Het	zou	de	tekeningen	meer	realistisch	maken	door	deze	ook	op	te	nemen.		
			
			
De	oevers	
	
Voorts	geeft	de	invulling	van	een	glooiende	en	aflopende	oever	een	verkeerde	voorstelling	van	zaken.	In	
de	tekening	uit	de	presentatie	 laat	u	voor	het	Van	den	Endeplein	een	talud	zien	van	3	meter,	die	dan	
volgens	het	idyllische	verhaal	begroeid	zou	moeten	gaan	worden	met	riet	overgaand	in	een	stukje	sloot.		
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Om	dat	 te	 realiseren	zal	een	stuk	van	de	 tuinen	van	de	huizen	aan	het	Van	den	Endeplein	betrokken	
moeten	worden	in	de	plannen.	Dit	lijkt	ons	allerminst	realistisch.		
	

P_	
	
Zie	de	volgende	luchtfoto	met	daarbij	aangegeven	wat	het	talud	aan	de	zijde	van	het	Van	den	Endeplein	
zou	moeten	zijn.		Zeer	bijzonder…				
	

	
	
		
			
	
Rafelige	dorpsrand	
	
De	impressies	tonen	aan	dat	de	evenwichtige	dorpsrand		(de	huidige	situatie	is	onder	weergegeven),	een	
uitermate	 onsamenhangend	 karakter	 krijgt.	 Geen	 verfraaiing	 van	 het	 beeld	maar	 het	 tegendeel:	 een	
sterke	verarming	van	het	beeld	op	Hillegom!		
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	Huidig	beeld	
			
		
De	 vier	 voorgenomen	 villa’s	 zijn	 zeer	 prominent	 aanwezig,	 hetgeen	 niet	 wordt	 opgelost	 met	 een	
rietkraagje.	De	aanblik	op	het	dorp	zal	zeker	niet	verfraaien!		
	
	

		
	Toekomstig	beeld;	nog	zonder	schuren,	schuttingen,	tuinhuisjes,	bijgebouwen,	e.d.		
	en	met	enkel	een	zichtbare	(in	wit)	‘korte	zijde’	van	de	panden.	Ook	de	‘lange	zijde’	
	zal	fors	meer	zichtbaar	zijn	dan	hier	voorgesteld.				
			
			
Haag	
		
In	de	behandeling	van	het	principeverzoek	is	daartoe	door	de	gemeenteraad	de	suggestie	gedaan	om	een	
groene	haag	van	1,80	meter	om	het	zicht	op	de	villa’s	te	plaatsten.	Deze	suggestie	is	door	het	college	van	
B&W	onverkort	overgenomen	in	de	Raadbrief	van	27	september	2022:		
	
§ ‘Vraag	 aan	 de	 projectontwikkelaar	 te	 waarborgen	 dat	 dit	 project	 de	 kwaliteit	 van	 de	 fysieke	

leefomgeving	verbetert,	in	die	zin	dat	de	aanblik	vanaf	de	openbare	weg	(Veenenburgerlaan)	richting	
de	Van	den	Endelaan	groen	moet	zijn,	door	een	groenstrook	met	haag	(1,80	m	of	hoger)	van	streek-
eigen	heesters	en	bomen.		

§ Stel	de	voorwaarde	aan	de	toekomstige	eigenaren	en	bewoners	van	deze	Greenportwoningen	dat	zij	
deze	groenstrook	in	stand	houden,	voor	nu	en	de	toekomst,	en	laat	dit	vastleggen,	bijvoorbeeld	in	een	
kettingbeding”.			

	
Deze	haag	treffen	wij	in	de	voorliggende	impressies	en	informatieborden	niet	aan.		
		
Ook	het	verplicht	uit	te	voeren	landschappelijk	onderzoek	met	betrekking	tot	de	entree	van	Hillegom	zien	
wij	in	dat	kader	nog	graag	tegemoet.		
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Onduidelijkheid	qua	positie	van	villa	op	kavel	4	
	
Kennelijk	is	er	weinig	zorgvuldigheid	betracht	bij	het	opstellen	van	de	plannen,	borden,	impressies	en	
stedenbouwkundige	tekeningen.	Het	is	ons	onduidelijk	waar	de	villa	op		kavel	4	nu	wordt	gepositioneerd.	
De	onderstaande	foto’s	spreken	voor	zich.	Waar	komt	de	villa	nu	daadwerkelijk	te	staan?	
	
	
		De	positie	van	de	villa	op	kavel	4	is	totaal	niet	in	overeenstemming		
		met	de	positie	in	andere	(kavel)tekeningen.		
		

	
	
	
		Vergelijk	positie	van	de	villa	bovenstaand,	met	onderstaande	weergave.		
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Ontsluiting	via	inrit	Van	den	Endeplein	
	
In	de	tekeningen	is	er	nog	steeds	sprake	van	een	verkeersontsluiting	(gemotoriseerd	verkeer	en	fietsers)	
via	de	uitrit	van	het	Van	den	Endeplein.		
		
Als	bewoners	hebben	wij	meerdere	malen	onze	zorg	uitgesproken	met	betrekking	tot	de	gevaarzetting	
die	de	extra	verkeersbewegingen	met	zich	meebrengen.	Bezoekers,	bezorgdiensten,	gemeentereiniging,	
hulpdiensten	 (inclusief	 ‘centrum’-landingsplek	 trauma	 helikopter!),	 werklieden,	 koeriers,	 et	 cetera,	
maken	gebruik	van	een	straatje	dat	eigenlijk	niet	meer	is	dan	een	in-	en	uitrit,	waar	niemand	elkaar	kan	
passeren.	Dit	levert	nu	al	zeer	regelmatig	gevaarlijke	situaties	op.		
			
Dat	is	ook	de	gemeenteraad	niet	ontgaan	en	is	vastgelegd	in	de	Raadsbrief	van	het	College	van	B&W:	
			
‘De	 verkeersveiligheid	 is	 een	 bijzonder	 punt	 van	 aandacht.	 Het	 plan	 zal	 gepaard	moeten	 gaan	met	 een	
passende	maar	vooral	veilige	manier	van	verkeersontsluiting,	voor	alle	vormen	van	verkeer	(auto’s,	fietsen,	
voetgangers).	 Het	 college	 adviseert	 aanvrager	 hiertoe	 een	 verkeersonderzoek	 te	 laten	 uitvoeren,	 om	 te	
komen	tot	een	veilige	en	goed	onderbouwde	verkeersontsluiting.’	
			
Hier	zien	wij	in	de	stedenbouwkundige	tekening	ook	niets	van	terug	en	daarmee	blijft	de	verergerende	
gevaarzetting	voor	ons	en	onze	kinderen	onaangeroerd	en	onopgelost.			
				
			
Tot	zover	onze	feedback	op	de	door	u	gepresenteerde	plannen	en	borden.	Er	is	dus	nogal	een	aantal	zaken	
onjuist	en	onduidelijk.		
Daarbij	maken	wij	nogmaals	de	opmerking	dat	het	een	surrealistische	situatie	is	en	blijft,	dat	onder	het	
regime	van	de	Omgevingswet	2024	(die	ook	nog	eens	juridisch	niet	van	kracht	is,	de	gemeente	Hillegom	
handelt	in	de	geest	daarvan)	input	geleverd	dient	te	worden	op	plannen	die	ongewenst	zijn.			
			
In	afwachting	van	uw	reactie.		
			
			
Met	vriendelijke	groet,	
			
Vereniging	Behoud	Van	den	Endeveld	
			

Ron	Molhuysen,	voorzitter		
		
Wout	van	Haaster,	secretaris		
Jaap	Möhle,	penningmeester		
			
			
			
				


